
Verksamhetsberättelse 2024 för Sävarådalens HGF 802539-2492 
 

Dagordning vid årsmötet 19/3 2025 för Sävarådalens HGF 
 

1.Fastställande av röstlängd för mötet. 
 
2.Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
 
3.Val av protokolljusterare och rösträknare. 
 
4.Fråga om medlemmarna har kallats till årsmötet 
   på rätt sätt och inom rätt tid. 
 
5.Fastställande av föredragningslista. 
 
6.Styrelsens verksamhetsberättelse med 
   årsredovisning/årsbokslut för det senaste 
   verksamhets-/räkenskapsåret. 
 
7.Revisorernas berättelse över styrelsens 
   förvaltning under det senaste 
   verksamhets-/räkenskapsåret. 
 

8.Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid 
   revisionen avser. 
 
9.Fastställande av medlemsavgifter för kommande 
   verksamhetsår. 
 
10. Fastställande av verksamhetsplan samt 
   behandling av ekonomisk plan för kommande 
   verksamhets-/räkenskapsår. 
 
11. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid 
   inkomna motioner. 
 
12. Val av 

a) föreningens ordförande för en tid av ett år; 
b) halva antalet övriga ledamöter i styrelsen för 
    en tid av två år; 
c) 1 revisor ev. jämte suppleant (ersättare) för en tid 
      av ett år. I detta val får inte styrelsens ledamöter 
      delta; 
d) ombud till möten där föreningen har rätt att 
    vara representerad genom ombud. 

 



 
 
 
Vilket år som gått! Vi har haft ett år med glädje och gemenskap men framförallt 
massa gymnastik och hopprep. 
Föreningen har ett stort engagemang av ledare, aktiva, föräldrar, styrelsemedlemmar 
och massa ideella krafter som gör sitt allt för att föreningen utvecklas men viktigast 
är att de aktiva ska kunna utvecklas på ett säkert sätt.  
Vi har kunnat investera i redskap som gör att vi kan drivas framåt och det är en stor 
glädje.  
 
 
 
 
 
 
1. Styrelsen det gångna året 
 

Ordförande   Petra Broman 
Kassör    Lars-Åke Westman 
Sekreterare    Linnea Grundström 
Ledamöter   Åsa Roslin 

Sofia Lindh 
Katarina Westman  
Maria Arvesen 
Josef Öjeryd 
Rosalie Bengtsson 

 
 

 

 



 
 
2. Ekonomi 
 

2.1. Ekonomi i balans 
 
Grunden för all föreningsverksamhet är en ekonomi i balans därför har 
vi jobbat mycket med detta och tagit hjälp från kunniga personer både 
inom föreningen och utomstående personer med sådan kunskap. 
Vi har jobbat både försiktigt och långsiktigt för att få en stabil grund att 
stå på, försiktigt på det sätt att vi varit extremt noga med att det ska 
finnas täckning för allt innan vi ens tänker på att investera i nya saker 
och långsiktigt genom att söka bidrag och sponsorer på flera sätt och 
att utbilda oss själva i hur man går tillväga i detta förfarande. 
 

2.2. Försäljningar 
 
Föreningen som helhet sålde under året: 

● Vindelkol 
● Kakservice 

 
Vi bakade även mjukkakor/tunnbröd vid två tillfällen där försäljningen 
gick väldigt bra. 
Vi har även samlat in pant vid ett tillfälle. 
Resultatet totalt blev att vi kunde köpa in både en mjuk kil och ett 
airfloor till föreningen. 

 
2.3. Sponsorer 

 
Vi har aktivt sökt sponsorer under sommaren och hösten. 
Vi valde Intersport och klädmärket Craft med vilka vi skrev ett treårigt 
avtal, där har vi även en klubbshop som är öppen hela tiden.  
Från Intersport får vi dessutom en “kickback” för varje gång en medlem 
som valt att stötta vår förening handlar antingen online eller i butik som 
vi kan nyttja när vi gör inköp till föreningen på Intersport. 
Vi har städat på Dåvamyran mot ersättning från Ragnsells 
 
övriga sponsorer vi haft: 

● Handelsbanken 
● Länsförsäkringar 

 
Utöver detta är vi även knutna till Gräsroten på Svenska Spel och 
Sponsorhuset som ger oss ytterligare inkomst. 

 



 
 

 
2.4. Bidrag 

 
Vi har under hösten sökt bidrag från Svenska Gymnastikförbundet för 
utbildningar och redskap. Bidraget för utbildningar har vi fått och det är 
en viktig del att ha välutbildade ledare, Bidraget för redskap blev inte 
beviljat då SvGF hade som krav att det skulle leda till att gymnasterna 
nådde nya nivåer medan vi ville utveckla barngymnastiken. 
 

2.5. Sammanfattning 
 
Vi har kunnat utbilda ledare och köpa in en del utrustning med medel 
som kommit utanför medlems- och deltagaravgifter vilka har fått gå till 
försäkringar, SAMI, hallhyror och andra återkommande kostnader 
såsom bank och hemsida. 
 
Utbildningar som våra ledare har gått under året. 
 
4 stycken  Hjälpledare  
5 stycken  Baskurs Träning & Tävling 
1 stycken Gymnastikens A 
2 stycken  Gymnastikens C 
1 styck Regions domare steg 2 
10 stycken  Intro svensk gymnastik 
2 stycken Åldersanpassad Träning för barn & unga 
 
Utrustning och materiel vi köpt in till föreningen 
 
1 st mjuk kil 
1 st Airfloor 0,3 x 2,8 x 15 m 
1 st pump till airfloor 
2 st vattenflaskhållare 
1 st sjukvårdsväskor inkl. innehåll 
33 st tävlingsdräkter blå 
10 st tävlingsdräkter svart 
32 tights med hälla 
2 tights utan hälla 
 
 
 
 
 

 



 
 
3. Verksamheten 
 

3.1. Medlemmar 
   

Vi hade ett medlemsantal på 148 st under 2024 mycket tack vare att vi 
startat upp en Bamsegympa grupp och en barngymnastik grupp 
(Capella) 
 

3.2. Hopprep 
 

Som för många föreningar så har även vi haft det tungt att nå ut och få 
hopprepare till föreningen. Vi har två aktiva som hoppat det gångna 
året. 

 
      3.3. Gymnastik 

 
Truppgymnastik som är en av Sveriges snabbast växande sporter är 
något som vi verkligen brinner för, vi vill ge så många som möjligt 
chansen att få delta och tävla i denna gymnastikform. 
Vi har haft fyra grupper igång under 2024 som tränat, de kommer att 
tävla på olika nivåer, i den fjärde kör vi träna för att träna där 
deltagarna får ha egna önskemål på träningsform och där vi inte kör 
strikt truppgymnastik men vi utgår från den. 
 

3.3. Tai Chi 
 
Tai Chi Chuan är en del av den kinesiska wushu traditionen och 
bygger bl.a. på filosofin kring Yin och Yang. Det mjuka och det hårda 
kompletterar varandra och skapar en helhet. Systemet bygger på 
teknik, inte styrka, och är därför utmärkt som självförsvar. 
Under hösten har vi varit 4 stycken som tränat lite sporadiskt, det har 
varit både skiftarbete och olika utbildningar som gjort att vi ställt in 
vissa träningar men tanken är vi ska promota det mer under våren 
2025 och vi hoppas på att kunna locka fler till att börja träna Tai Chi. 
 
 

3.4. Arrangemang 
 
Vi hade ingen större uppvisning under året, vi hade mindre 
uppvisningar som grupperna själva gjorde för föräldrarna. 

 



 
 

 
 
4. Möten under året 

 
Vi har haft 2 protokollförda ledarmöten under året 7/1,4/11 

 
Vi har haft 8 protokollförda styrelsemöten under året  
2/1, 6/2, 15/4, 6/3, 6/8, 11/8, 1/10, 27/11. 
  
Årsmöte + konstituerande möte hölls 19/3 

 
Utöver dessa har det varit ett antal möten som bara delvis varit 
protokollförda, det har varit sponsor möten, försäljningsmöten, 
planeringsmöten, halltids möten och möten med RF-SISU 

 
Utanför föreningens egna möten så har Lars Vestman deltagit som 
suppleant i Regionstyrelsen på 6 möten inkl. årsmöte och 
konstituerande möte för GF Norr 2024 och Petra Broman har deltagit 
på möten i hopprepskommittéen och årsmötet för GF Norr 2024, Nina 
Grundström har deltagit på TTKś möten och Maria Arvesen har deltagit 
på hallkommittée mötena. 
 

 
 

5. Tävlingsverksamhet 
 

Hopprep 
Under det gångna året har hopprep inte haft någon 
tävlingsverksamhet.  
 
 
Truppgymnastik 
På våren (i mars) deltog Naos med två lag och i maj tävlingen så 
deltog vi med 6 lag, Pollux, Sirius, Naos (två lag) och Vega (två lag) 
detta var också sista gången som Pollux tävlade. Efter denna tävling 
så klev även Naos upp i nivå med sina lag till nivå 8 äldre och nivå 7. 
 
På hösten deltog bara ett lag, Sirius, på tävlingen i Kiruna. Det var sista 
tävlingen där de tävlade i nivå 7, efterkommande tävling skulle vara på 
nivå 6 

 

 



 
 

 
 

6. Resultaträkning förenklat årsbokslut för räkenskapsåret 2024

 



 
 
7. Balansräkning förenklat årsbokslut för räkenskapsåret 2024 

 

 



 
 
 

 

 



 
 

Sävarådalens Hopprep & Gymnastikförening 
 

 
Bildad:  2022 
 
Mail:   info@savaradalen.se 
 
Hemsida:  www.laget.se/SavaradalensHGF 
 
 
Styrelse 
 
Ordförande  Petra Broman 
 
Sekreterare  Linnea Grundström 
 
Kassör  Lars-Åke Vestman 
 
Ledamöter  Maria Arvesen 
   
   Åsa Roslin 
 
   Katarina Vestman 
 
   Sofia Lindh 
    
   Josef Öjeryd 
 
   Rosalie Bengtsson 
 
 
 
 
Valberedning Johanna Taftö 
 
 
Revisor  Chatrin Vestman 
 
 
 
 
 

 

http://www.laget.se/SavaradalensHGF


 
 
Trupptekniska Kommittén 
   
Ledamot  Nina Grundström 
 
Hopprepskommittén 
 
Ledamot  Petra Broman 
 
Halltidskommittén för gymnastikenshus 
 
Ledamot  Maria Arvesen 
Suppleant  Linnéa Grundström 

 


